
Admission of International Master Program In Global Finance

● Introduction
The full name of this master's degree program is International Master Program in Global Finance
(IMF), which mainly focuses on the practical application of financial/accounting/economics
theories in global financial markets, and cultivates advanced financial professionals. This course
is jointly taught by 20 excellent teachers who have studied abroad with doctoral degrees from
across departments of the School of Management and have both financial practice background
and theoretical expertise.

● Curriculum planning
The course will be taught entirely in English, it connects interdisciplinary academics and industry
in finance, accounting and economics. This course recruits international students every year,
which can expand students' international reach and enhance their future competitiveness in the
international financial market.

● Future map
In order to improve students' communication skills in the international financial market, summer
internships provided in cooperation with the four major domestic accounting firms and several
domestic financial institutions and government financial inspection units can also provide
students with opportunities to verify theory and practice. It mainly focuses on the practical
application of financial/accounting/economics theories in global financial markets, and trains
high-level financial professional managers.

International Master Program In Global Finance

Degree Master

College College of Management

Begin term Spring (Enroll in February) and Fall (Enroll in September)

Medium of
instruction

English

Language
proficiency

A Full-English-taught degree certificate or an English proficiency
certificate among one of the followings is required.
1. TOEFL iBT scores 80 or above.
2. IELTS International English Test (IELTS) level 6 (inclusive) or
above.
3. TOEIC listening and reading scores 785 or above.
4. Proof of Full-English-taught Program of the previous degree.
Chinese proficiency certificate is not required, but welcome to
provide.

Financial
statement

An English bank deposit statement issued within three months of at
least US$3,000 (~ NT$91,000) and above must be provided.



Application
documents

● The highest-level degree diploma
● The highest degree's full transcript of records
● Financial statement
● Recommendation letters (x 2)
● Statement of Purpose
● Declaration of Nationality Form
● Language Proficiency Certificate
● Passport (if available)
● Taiwan Alien Resident Certificate (ARC) (if available)

Documents
required by
department

Language proficiency certificate (according to the above regulations)

Interview / Oral
exam

No

Written exam No

Scholarship National Chung Cheng University Scholarship Award for International
Students

contact Name: Nancy Tsai
Position: Project Manager of International Master’s Program in Global
Finance
Telephone:+886 (0)5-272-0411 ext. 24014
Fax:+886 (0)5-2729381
Email : admtsai@ccu.edu.tw

https://imf.ccu.edu.tw/?Lang=zh-tw
● Qualification:

Applicant who wish to apply for CCU should meet the regulation "MOE Regulations
Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan".
Concerning Article 2 of the above regulation (the defination of foreign nationality), please
refer to Nationality Act
Violation of these regulations will result in the immediate cancellation of applicant's
admission, the deprivation of the applicant's recognized status as a CCU registered
student, or the revocation of the applicant's CCU diploma. In addition, no academic
certificate will be conferred.

○ International students who has completed the high school graduation is eligible for
applying Bachelor's degree.

○ International students who has completed a Bachelor's degree is eligible for
applying Master’s degree.

○ International students who has completed a Master's degree is eligible for applying
Doctoral degree.

mailto:admtsai@ccu.edu.tw
https://imf.ccu.edu.tw/?Lang=zh-tw
https://law.moj.gov.tw/ENG/LawClass/LawAll.aspx?pcode=H0110001
https://law.moj.gov.tw/ENG/LawClass/LawAll.aspx?pcode=H0110001
https://law.moj.gov.tw/ENG/LawClass/LawAll.aspx?pcode=D0030001


● Application Documents:

● The highest-level degree diploma
1. For those students who are going to graduate and have not got the diploma will be

required to submit the provisional graduation certificate.
2. The diploma should have an authorized stamp from school, clearly state the

applicant’s passport name and graduate department.
3. If the school cannot issue the official Chinese or English diploma or graduation certificate,

please submit the Chinese/English translation as well.
4. If the diploma has no authorized stamp, the diploma and the translation version(if have)

will be required to be authenticated by the Taiwan Embassy or Taiwan Representative
Office in or near the applicant's country.

● The highest degree's full transcript of records
1. Applying for Bachelor’s program: high school graduation (or higher) / Applying for Master’s

program: Obtained Bachelor's (or higher) Degree / Applying for Ph.D’s program: Obtained
Master (or higher) Degree.

2. The transcripts should have an authorized stamp from school, clearly state the
applicant’s passport name, graduate department and record of each semester.

3. If the school cannot issue the official Chinese or English diploma or graduation certificate,
please submit the Chinese/English translation as well.

4. If the transcripts have no authorized stamp, the transcripts and the translation version(if
have) will be required to be authenticated by the Taiwan Embassy or Taiwan
Representative Office in or near the applicant's country.

● Language proficiency certificate (please refer to each department/program's required document)
1. Apply for English Taught Programs, an English proficiency certificate at the CEFR level B1

(or above) is required.
2. Apply for not Entirely English Program, a Chinese proficiency certificate at the CEFR level

A2 (or above) is required.
3. The language proficiency required by each department may vary.

● Financial statement
1. A bank statement (Sample-of-Financial-Statement)with authorized bank stamp/

signature; or a scanned bank book document with authorized bank stamp will be
required.

2. The scanned bank book document should clearly state account balance, the applicant
passport full name, and Statement Issuance Date should within a year.

3. If the bank account is not under the applicant’s name or does not have sufficient funds, a
signed statement from the account holder is also required, stating the holder’s relationship
with the applicant (the relationship will be required family members like father,
mother, brother, etc) and guaranteeing to cover the applicant’s expenses in Taiwan.

● Recommendation letter x 2
1. Two recommendation letters both require a date within a year and handwritten

signature from the referee .

● Statement of Purpose (Chinese or English)

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/1181/sample-of-financial-statement.pdf


● Declaration of Nationality Form (Declaration-of-Nationality)
1. The English translation block is required to be filed in, please tick the box a,b or c in

articles 5 and 6 that match the applicant's declaration purpose.
2. The original handwritten signature is required at the end of the form.

● Passport (if available)

● Taiwan Alien Resident Certificate (ARC) Documents required by department: (Please upload
the related documents according to each department/program's required document)

● Bachelor’s / Master’s Thesis
● Research Proposal
● Publications or Conference papers
● Others

*If you do not submit the required documents according to your applying
department/program, the application will be viewed as an incomplete application.
Therefore, please make sure that your uploading documents have met all the
requirements.

● National Chung Cheng University Implementation Policy of
the Scholoarship Award for International Students

​
​ National Chung Cheng University (hereinafter referred to as the University) hereby enacts the

Policy in accordance with Article 21 of the "National Chung Cheng University Guidelines on
Governing the Enrollment of International Students", in order to promote the globalization of the
University and recruit excellent international students in pursuit of an internationalized university

​
​ The scholarship amount
​ (1) Partial or total exemption of tuition and credit fees.
​ (2) Partial or total exemption of miscellaneous fees.
​ (3) Exemption from on-campus accommodation fees. Students who have withdrawn from the

dormitory voluntarily, shall not be compensated by any amount.
​ (4) Living stipend.
​
​ Application qualifications
​ - International students who apply for admission to the University (hereinafter referred to as

"freshmen") could submit this scholarship application
​ **Other government scholarships that cannot be concurrently received
​ = International students with an official enrollment status in the University
​
​ (1) PhD and postgraduate students have to complete at least four credit hours with an average

course grade of over 75 in previous semester. Undergraduate students have to complete at least
eight credit hours with an average course grade of over 65 in previous semester. Above mentioned
average course grade of the previous semester shall be provided for evaluation. According to the
academic performance, each college shall make a decision on how to grant the scholarship package
for qualified students.

​ (2) Students who do not have an average course grade of the previous semester, and is currently in
the process of writing their thesis for the PhD or Master program, have to provide recommendation
letters from their advisors, along with a list of their research accomplishments (including thesis
proposals and published papers).

​ (3) Students must have good conduct and no rule violation record.

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/1181/declaration-of-nationality.pdf
https://oia.ccu.edu.tw/p/412-1008-1534.php?Lang=en


​ Application Deadlines and Documents
​ 1. Freshmen: In accordance with the timetable of the University's "International Students' Application

for Admission".
​ 2. On campus international students:
​ Students have to provide:
​ (a). Attachments. However, under the official permission proved by the department committees or

the advisors, some of the Graduate and Ph.D. students may apply Chinese courses exemption.
​ (b). A transcript of the previous semester
​ Review Process of University Scholarship Awards
​ Each college shall evaluate the applicants in accordance with the college regulations and the

provisions for the University Scholarship Awards. The awarded student and the corresponding
scholarship packages shall be reported to the University's Academic Exchange Commission and the
Office of International Affairs for affirmation

​ List of international students with scholarship awards
​ The list of international students with scholarship awards will be announced, along with the

enrollment notice sent to the freshmen. For the enrolled international students, it will be announced
on the website of Office of International Affairs before the end of the semester and the awarded
students will be notified individually.

​

​

​

​

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/Attachments.pdf


國際財務金融管理碩士學位學程招生簡章

系所簡介

本碩士學程全名為國際財務金融管理碩士學位學程(International Master Program in Global Finance，簡稱

IMF)，主要著重於全球金融市場的金融/會計/經濟學理論的實際應用，培養高階財金專業經理人員。本課程

由管理學院跨系所 20 位留學國外具博士學位，同時兼具財金實務背景與理論專長之優秀老師共同開課。

課程規劃 Curriculum planning

全程以英語授課，連接金融，會計和經濟領域的跨學科學者和行業。本課程每年同時招收國際學生，可拓展

學生國際觸角，提升個人未來在國際財金市場之競爭力。

申請資格

國際學位生：一般外籍學位生透過本校線上申請系統申請入學，攻讀學士、碩士或博士等學位學程之

外國學生。

申請資格相關規定：申請入學本校者須符合教育部最新公告修訂之「外國學生來臺就學辦法」中所認

定之外國學生身分。(上述法規第二條所稱之中華民國國籍，其認定請參閱中華民國國籍法第2條。)如
違反辦法，經查證屬實者，將撤銷其入學資格、開除學籍或撤銷其本校畢業資格，且不發給任何學歷

證明。

● 外國學生具高中畢業資格者，得申請入學本校學士學位班；

● 外國學生具學士學位者，得申請入學本校碩士班；

● 外國學生具碩士學位者，得申請入學本校博士班。

畢業生未來發展 Future map

為精進學生國際金融市場之溝通能力，搭配與國內 4 大會計師事務所與國內數家金融機構及政府金檢單位

合作所提供之暑假實習，更可提供學生驗證理論與實務之機會。主要著重於全球金融市場的金融/會計/經濟

學理論的實際應用，培養高階財金專業經理人員。

國際財務金融管理碩士學位學程 (IMF)

學位 碩士

學院 管理學院

入學學期 春季（2 月入學）及秋季（9 月入學）

授課語言 英文

語言能力證明 須檢附以下英語能力之證明:
● 托福網路測驗 (TOEFL iBT) 80 分（含）以上

● 雅思國際英語測驗 (IELTS) 6 級（含）以上

● 多益測驗 (TOEIC) 聽力與閱讀成績 785 分（含）以上



若有，可檢附華語能力之證明。

財力證明基準 (依國際處標準)須檢附近三個月內金融機構核發之存款證明美金

3000 元（An English bank deposit statement issued within three
months of at
least US$3,000 (~ NT$91,000) and above must be provided.約新

臺幣 91,000 元）以上

申請應繳文件 ● 最高學歷歷年成績單

● 最高學歷畢業證書

● 財力證明

● 推薦信 2 封

● 讀書計畫

● 國籍具結書

● 語言能力證明

● 護照 (若有)
● 外僑居留證 (若有)

系所要求文件 英語能力證明文件 (依語言能力證明規定)

面試/口試
無

筆試
無

獎學金 國立中正大學外國學生獎學金

Contact 行政人員

姓名: 蔡家雯 小姐

電話:+886 (0)5-2720411 ext. 24014
傳真:+886 (0)5-2729381
Email: admtsai@ccu.edu.tw

申請資格相關規定：

申請入學本校者須符合教育部最新公告修訂之「外國學生來臺就學辦法」中所認定之外國學生身分。

(上述法規第二條所稱之中華民國國籍，其認定請參閱中華民國國籍法第2條。)

如違反辦法，經查證屬實者，將撤銷其入學資格、開除學籍或撤銷其本校畢業資格，且不發給任何學歷證

明。

● 外國學生具高中畢業資格者，得申請入學本校學士學位班；

● 外國學生具學士學位者，得申請入學本校碩士班；

● 外國學生具碩士學位者，得申請入學本校博士班。

https://law.moj.gov.tw/LawClass/LawAll.aspx?PCode=H0110001
https://law.moj.gov.tw/LawClass/LawAll.aspx?pcode=D0030001


申請文件

申請應繳交文件:

● 最高學歷畢業證書 (應屆畢業生請繳交學校開立之應屆畢業證明)

1. 申請大學部: 高中（以上）畢業證書及成績單；申請碩士班: 學士（以上）畢業證書及成績

單；申請博士班: 碩士（以上）畢業證書及成績單。

2. 即將畢業但未取得畢業證書的學生，須繳交學校開立之應屆畢業證明(provisional

certificate)。

3. 畢業證書須加蓋學校授權章，並清楚注明申請人的護照姓名和畢業學系。

4. 若學校無法出具中文或英文版畢業證書及成績單者，請另繳交中文或英文譯本。

5. 若獲錄取或無加蓋授權章，畢業證書、成績單及兩者譯本皆需由申請人所就讀之學校所

在國家之中華民國駐外館處 (Taiwan Embassy or Taiwan Representative Office)驗

證，如該國無中華民國駐外館處，請向鄰近國家之駐外館處洽詢。

● 最高學歷歷年成績單

1. 申請大學部: 高中（以上）畢業證書及成績單；申請碩士班: 學士（以上）畢業證書及成績單；申請

博士班: 碩士（以上）畢業證書及成績單。

2. 成績單須加蓋授權章，並清楚注明申請人的護照姓名和畢業學系，與每學期的學期成績記錄。

3. 若學校無法出具中文或英文版畢業證書及成績單者，請另繳交中文或英文譯本。

4. 若獲錄取或無加蓋授權章，畢業證書、成績單及兩者譯本皆需由申請人所就讀之學校所在國家

之中華民國駐外館處 (Taiwan Embassy or Taiwan Representative Office)驗證，如該國無

中華民國駐外館處，請向鄰近國家之駐外館處洽詢。

● 語言能力證明文件

1. 申請全英語學程請提供英語文能力證明，其英語文能力測驗應達CEFR B1（含）級以上。

2. 申請非全英語學程請提供華語文能力證明，其華語文能力測驗應達CEFR　A2（含）級以上。

3. 如各學系（程）要求之語文能力基準較高，則以系所規定為主。

● 財力證明

1. 請繳交附銀行蓋章或是銀行簽署的銀行對賬單(Sample-of-Financial-Statement)或繳交附銀

行蓋章的銀行存折掃描件。

2. 銀行存折掃描件應清楚顯示賬戶餘額、申請人護照全名，且銀行存折掃描件之日期應在一年

內。

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/814/sample-of-financial-statement.pdf


3. 若銀行賬戶不是申請人名下或資金不足，還需提供賬戶持有人簽署作為資助人的聲明，說明與

申請人的關系(限家庭成員，如父親，母親，兄弟等)，並保證將支付申請人在台灣的費用。

● 推薦信2封

1. 兩封推薦信都需要附一年內的日期和推薦人的手寫簽名。

● 中(英)文讀書計畫

● 國籍具結書 (Declaration-of-Nationality)

1. 請在第5條和第6條中與申請人目的相符的a、b或c框中打勾。

2. 表格末尾須附有申請人手寫簽名。

● 護照 (若有)

● 外僑居留證 (若有)

其他系所指定繳交文件: (請依系所申請規定上傳相關文件)

● 中文or 英文自傳

● 學士or 碩士論文

● 專題研究計畫書

● 著作、期刊論文或學術報告

● 其他

***若未繳交系所指定之文件，該申請案將會被視為缺件，請先確認好申請系所要求的文件都已上傳

後再按送出。***

國立中正大學外國學生獎學金
國立中正大學外國學生獎學金(PDF)

本校為推動國際化，吸引外籍優秀學生前來就讀，使本大學邁向國際性大學，特訂定本獎學金。

獎學金給獎額度：
1. 學費／學分費減免
2. 雜費減免
3. 在校住宿費減免。自動放棄入住者，不再補發其他金額
4. 生活費補助

申請資格：
1. 申請入學許可之外國學生（新生），得於申請入學時選擇申請本獎學金。

*獲得入學許可之外國新生，將自動獲得此獎學金，但不得兼領其他全額獎助學金。
2. 具本大學正式學籍之外國學生：在本大學就學一學期(含)以上、具有正式學籍之國際學位生，並符

合下列規定：
a. 下述學期成績為申請門檻，每學期各學院應依學生的學術表現評估其獲得獎學金之資格。

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/814/declaration-of-nationality.pdf
https://oia.ccu.edu.tw/p/412-1008-1534.php?Lang=zh-tw
https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/814/843333229.pdf
https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/814/843333229.pdf


b. 在撰寫博士或碩士論文期間而無前學期成績者，得提出指導教授推薦書及研究成果(包括論文撰
寫計畫及所發表論文)申請之。

c. 操行良好且未有受處分紀錄者。

申請時間及文件：
新生：依本大學外國學生申請入學期間一併辦理。
在校生：
1. 在本大學就學一學期(含)以上之外國學位生，須於每年四月十五日、十一月十五日前，向本大學國

際事務處境外學生組申請下一學期獎學金。
2. 在校生申請獎學金應檢附
a. 獎學金申請表(PDF)

*部分碩博班研究生經系所或指導教授評估後得提出免修華語證明。
b. 前學期的成績單

審查方式：各學院依據所訂定之本要點作業原則進行審查，且排定得獎順序。

審查結果：得獎的外國學生名單，
1. 新生將與入學通知一併寄送
2. 在校生於當學期結束前公告於國際事務處網頁，並通知獲獎學生。

https://oia.ccu.edu.tw/var/file/8/1008/img/814/204346093.pdf

